
 

 

Revision of Cheque Fees & Charges for Corporates 

UOB will be introducing a revised fee structure for Cheque. This is part of our ongoing efforts to provide our 

corporate customers a simpler and consistent level of service, as well as to align with the national agenda 

to drive the adoption of electronic payments.  

Details of revisions as follows: 

Service Existing Charges New Charges Effective Date 

Cheque Fees 
S$0.75 from 31st  
cheque onwards 

S$0.75 per cheque  1 January 2021 

 

We encourage our customers to use the bank’s e-banking platform, UOB Infinity, to make payments. From 

1 August 2020 to 31 March 2021, enjoy up to 50 free single and bulk FAST/PayNow FAST transactions per 

month via UOB Infinity. For more information on UOB Infinity, please visit www.uob.com.sg/Infinity.   

For more information about the new fee structure, please approach any of our branch staff, or call our 

Corporate Call Centre at 1800 226 6121 (from 9:00am to 6:30pm, Monday to Friday, excluding public 

holidays). 

 

企业支票收费修订 

作为致力为企业客户提供简捷和一致的服务水准的持续努力，并为配合我国迈向电子支付的日程，大华银

行将采用修订的支票收费结构。  

修订内容如下: 

服务 现行收费 新收费 生效日 

支票收费 
第 31 张支票起每张

0.75 新元 
每张支票 0.75 新元  2021 年 1 月 1 日 

 

我们鼓励客户使用我们的电子银行平台 UOB Infinity 进行支付。从 2020 年 8 月 1 日起至 2021 年 3 月 31

日，客户通过 UOB Infinity，享有每月高达 50 笔（单一或计入大宗）FAST / PayNow FAST 交易免手续费

服务。有意更多了解 UOB Infinity，欢迎访问 www.uob.com.sg/Infinity。   

如欲了解新收费结构的详情，请联络我们的分行职员，或拨打我们的企业客户联络中心号码 1800 226 

6121 (星期一至星期五上午 9 时至晚 6 时 30 分，公共假日除外)。 

http://www.uob.com.sg/Infinity
http://www.uob.com.sg/Infinity

